

DOI: 10.18572/1812-3791-2020-12-35-39

Проблемы формирования судебных экспертиз новых родов и видов

Сретенцев Денис Николаевич,

старший преподаватель кафедры криминалистики и предварительного расследования в ОВД Орловского юридического института Министерства внутренних дел Российской Федерации имени В.В. Лукьянова, кандидат юридических наук
viorel@yandex.ru

Волкова Валерия Руслановна,

курсант факультета подготовки следователей Орловского юридического института Министерства внутренних дел Российской Федерации имени В.В. Лукьянова
volkova-valeru@bk.ru

В статье рассматриваются вопросы, касающиеся правовых, организационных и методических проблем формирования новых родов и видов судебных экспертиз, обозначены основные векторы оптимизации данной деятельности.

Ключевые слова: судебно-экспертная деятельность, судебная экспертиза, виды судебных экспертиз, эксперт, исследования, методика экспертного исследования, экспертный метод, экспертная технология.

Issues of the Establishment of Forensic Examinations of New Sorts and Types

Sretentsev Denis N.

Senior Lecturer of the Department of Criminalistics and Pre-Trial Investigation in Internal Affairs Agencies of the Orel Law Institute of the Ministry of the Interior of the Russian Federation named after V.V. Lukyanov
PhD (Law)

Volkova Valeria R.

Cadet of the Investigator Training Faculty of the Orel Law Institute of the Ministry of the Interior of the Russian Federation named after V.V. Lukyanov

The article deals with issues related to legal, organizational and methodological problems of forming new types and types of forensic examinations, and identifies the main vectors for optimizing this activity.

Keywords: forensic activity, forensic examination, types of forensic examinations, expert, research, methods of expert research, expert method, expert technology.